

Konformitätserklärung

Hersteller:

Zaidtek Electronic Technology (Xiamen) Co., Ltd.
№285, Wengjiao Road, Xinyang Street, Haicang District, Xiamen, Fujian
Volksrepublik China

Wir als Hersteller erklären hiermit, dass die Produkte
Halb-Filtermaske

HKN001(FFP2 NR)

die für sie geltenden Bestimmungen der Richtlinie EN 149:2001+A1:2009 erfüllen.

Die Maske ist der Kategorie III, Einstufung FFP2 NR gemäß der Verordnung über Persönliche Schutzausrüstung (EU) 2016/425 Anhang 9, und Anhang 7 (Modul C2) zugeordnet. Sie trägt das Zeichen



Das Produkt wurde vom beauftragten Prüflabor der NB 2163 am 27. August 2020 mit dem Prüfbericht Nr. 2163-KKD-1364 geprüft und zugelassen. Und das CE-Zertifikat Nr. der EU-Baumusterprüfung lautet 2163-PSA-1364, ausgestellt von Universal Certification and Surveillance Service Trade Ltd. Co.

Diese Konformitätserklärung umfasst alle Masken, wie sie in der zu dieser Erklärung gehörenden Produktliste aufgeführt sind.

Die oben genannte Konformitätserklärung steht unter der ausschließlichen Verantwortung von

Zaidtek Electronic Technology (Xiamen) Co., Ltd.
№285, Wengjiao Road, Xinyang Street, Haicang District, Xiamen, Fujian

Xiamen, 4. Sept. 2020
Michael Lan
Ort, Datum

Außendienstmitarbeiter
[Stempel]

Rechtsverbindliche Unterschrift, Funktion

Declaration of Conformity

Manufacturer:

Zaidtek Electronic Technology (Xiamen) Co., Ltd.
No. 285, Wengjiao Road, Xinyang Street, Haicang District, Xiamen, Fujian
The people's republic of China

We, the manufacturer, herewith declare that the products
Half Filtering Mask

HKN001(FFP2 NR)

meet the provisions of Directive EN 149:2001+A1:2009 which apply to them.

The mask has been assigned to the Category III, classification of FFP2 NR according to Personal Protective Equipment Regulation (EU) 2016/425 Annex 9, and Annex 7 (Module C2). It bears the mark



The product had been tested and approved by appointed test lab of NB 2163 on August 27, 2020 with test report No. 2163-KKD-1364. And CE Certificate No. of EU Type Examination is 2163-PPE-1364 issued by Universal Certification and Surveillance Service Trade Ltd. Co.

This Declaration of Conformity covers all mask as specified in the product list belonging to this declaration.

The above mentioned declaration of conformity is exclusively under the responsibility of

Zaidtek Electronic Technology (Xiamen) Co., Ltd.
No. 285, Wengjiao Road, Xinyang Street, Haicang District, Xiamen, Fujian

Xiamen, Sept. 4th, 2020
Michael Lan
Place, date

Sales Representative



Legally binding signature, Function